
Referat 
Skolebestyrelsesmøde 18.5.2021 kl. 19.00-21.00 på Teams 
Afbud: Elisabet, Rikke, Kasper, Hannah, Lene 

 Dagsordenspunkt tid Referat 

1.  Godkendelse af dagsorden  5 Dagsorden er godkendt 

2.  Fordeling af 
skolebestyrelsesmedlemmer på 

klasser med henblik på deltagelse 
ved forældremøder i sensommeren 

21 

10 Kommende klassebetegnelser: 
0. kl.:  

1. kl.: 
2. kl.: Kristoffer 

3. kl.: Lene 
4. kl.: Berit 
5. kl.: Rikke 

6. kl.: Karina 

 

3

. 

Indblik i skemalægningen. Heidi 

orienterer om nyansættelser og 
hvordan der går med 

skemalægningen 

5 Heidi fortalte om, hvordan det 

skrider frem med fagfordelingen. 
Vi har ansat to ”nye” lærere. 

Janne, som har været i vikariat 
hos os de seneste måneder, og 
Thomas, som har været hos os 

tidligere. Derudover får vi Nanna 
retur fra barsel.  

Alt i alt betyder det, at vi kan lave 
en fagfordeling, hvor eleverne i 
høj grad møder lærere med 

linjefagsuddannelse i det fag, de 
underviser i.  

Det er prioriteret, at klasserne har 
så få lærere som muligt, men 
alligevel med linjefag. Dette både 

pga. muligheden for at arbejde 
med relationerne men også med 

erfaring fra tiden med corona.  

4 Orientering om årets 

fokusområder. Heidi orienterer. 

5 Årets indsatsområder var 

elevfravær, øget faglighed og øget 
trivsel. 
Corona har sat sit præg på årets 

arbejde.  
Vi får med udgangen af maj 

trivselsrapporten. Og de faglige 
resultater bliver, ind til videre, 
målt med nationale test. De 

nationale test afvikler i i år så 
sent i testperioden, som muligt, 

for at have haft eleverne mest 
muligt tilbage, inden de testes. 
 

I kommende skoleår prioriterer vi 
en ekstra lektion matematik til 

alle klasser. Herudover går vi i 



gang med Co Teaching, hvor 
matematik også prioriteres 

særligt. 

5 Opfølgning på værdiregelsæt. På 

baggrund af udspil fra 
skolebestyrelsen, har personalet 

nu lavet tilføjelser med 
konkretiseringer af, hvordan vi 
bringer værdierne ud i vores 

hverdagspraksis.  
Heidi, Iben og Anne orienterer. 

Drøftelse og aftale om videre 
proces. 

20 På baggrund af skolebestyrelsens 

udspil om revideret 
værdiregelsæt, har vi i 

medarbejdergruppen drøftet 
konkretiseringer af, hvordan vi 
arbejder med værdierne i vores 

hverdag. Konkretiseringerne er 
udsendt i bilag sammen med 

dagsorden. 
 
Punktet medtages til beslutning på 

næste bestyrelsesmøde, da 
bestyrelsen på indeværende møde 

ikke er beslutningsdygtig. 
De tilstedeværende ved mødet 
fandt dokumentet i orden og klar 

til endelig godkendelse. 

6 Lektier. På baggrund af udspil fra 

lærere, drøftes holdninger til 
lektier. Hvad er værdien i lektier?  

15 Små passende mængder af lektier 

med mulighed for differentiering 
eleverne imellem.  

Værdierne ved lektier er 
ansvarlighed, medansvar for faglig 
udvikling/læring af færdigheder, 

værdien af at forældre kender til 
hvad børnene arbejder med i 

skolen, samt evaluering af indlært 
stof. 
Forældre opfordres til at give 

besked hvis mængden er for stor. 
Lektierne angives via 

meebook/aula. 
Vil være en god ide at værdien af 
lektier formidles til 

forældregruppen. Heidi medtager 
dette budskab i kommende 

nyhedsbrev. 

7  Høringssvar ungeindsats. Bilag er 

udsendt forud for mødet. Vi drøfter 
høringssvar og aftaler den videre 
proces. 

15 Heidi orienterede kort om 

materialet.  
Heidi udfærdiger et forslag til 
høringssvar. 

8 Opfølgning på 
forældrehenvendelse vedr. 

virtuelle forældremøder. 
Kristoffer orienterer. 

10 Kristoffer orienterede om 
forældrehenvendelsen og 

håndteringen heraf. 



9 Indsatser ved yderlige genåbning. 
Hvordan kan skolebestyrelsen 

være med til at understøtte, at det 
sociale liv og engagement om 

klasserne genetableres? Drøftelse 
af ideer til at understøtte 
arrangementer. 

10 Forslag om oplæg for forældre og 
socialt arrangement for forældre 

og børn. Evt. Gerlev Legepark. 
”Legehjul”, blev også foreslået. 

Hvordan med efterskolerne - 
Gørlev Idrætsefterskole. 
Naturvejlederne? 

1

0 

Arbejdsweekend. Drøftelse af 
forslag om arbejdsweekend for 

forældre efter sommerferien. 

10 Berit, Karina, Heidi og Iben indgår 
i den gruppe, som arbejder videre 

på at planlægge en 
arbejdsweekend. 

Nordeafonden kunne måske 
ansøges om ekstra midler 

1

1 

Corona-up date 5 5. og 6. tilbage på fuld tid. Lidt 
samlæsning på små landsbyskoler 
- derfor samlæsning ved 

morgensang og en bibliotekstime. 
Børnene savner frikvarterer på 

kryds og tværs med elever fra de 
andre klasser. 

1

2 

Orientering fra medlemmer 5 Fra formand: 
Skriver ”Nyt fra skolebestyrelsen” 
til forældre. 

Fra skoleleder: 
Fra kommende skoleår er Iben og 

Lina valgt som 
medarbejderrepræsentanter i 
skolebestyrelsen. 

Vi planlægger ture for hhv. 0. kl. 
5. og 6. kl.  

Der er givet byggetilladelse til 
vores boldbane. Vi afventer nu at 
få dato for opstart af byggeriet. 

Vores ønske om at bruge ”få det 
ny fixet-midler” på langhytte, 

bålhytte og udekøkken er blevet 
godkendt. Vi søger nu 
byggetilladelse på det, og glæder 

os til at lave et fantastisk udemiljø 
for både undervisning og SFO. 

Der afholdes trivselsdag fredag d. 
4. juni. 
28. august  - Folkemøde i Høng. 

Skolelederne fra syd deltager og 
bestyrelsen er velkommen. 

 
Fra medarbejdere: 
Iben orienterede om temauge om 

læselyst og læsemaraton 
 



1

3 

Evt. 
Herunder punkter til kommende 

skolebestyrelsesmøder.  

5 Antimobbestrategien skal 
genbehandles på næste møde. 

 
Opstramning på brugen af 

mobiltelefoner i frikvarterer. 

 


